
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 27 november

Aanwezig: Sanne, Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia

Verontschuldigd: Thomas

De vergadering wordt geopend om 11.45u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van de LAN-party, cantusklas aan de komende activiteiten en de
puntjes kiescomité en Winagenda.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Binnenkort is het aperitiefconcert van Scientica.

• Volgende week moet je je ten laatste inschrijven voor de skireis!

• Brabant moet komen naar de provinciezuip.

• De elementen van de bolderkar zijn onderweg.

• Volgende week woensdag is het OWG.

• Binnenkort is het ook beheerraad.

• PR heeft e1000 gekregen van KBC en PR zit nu zelfs boven zijn begroting!

Voorbije activiteiten

Cultuurtweedaagse Scandinavië: Het eetstandje is enkel op maandag doorgegaan. Het weer was echt enorm
slecht en daardoor is het dinsdag niet doorgegaan. Dit was een goed idee. Er is maandag vooral verkocht
aan (ex)presidiumleden. De helft van het eten was ongeveer op, zoals gepland. De cake en de broodjes zijn
nog tijdens de pauzes en na het zwemmen verkocht en zijn nu zo goed als op. Het eten was heel lekker
en gemakkelijk te maken. We weten nog niets over de begroting. We moeten oppassen met eetstandjes zo
laat te doen. Het succes is afhankelijk van het weer en mensen staan niet graag in de kou shiften te doen.
Als posten dit toch nog zo laat op het jaar willen blijven doen en ze vinden er mensen voor, kunnen ze dit
wel doen. Er zijn dure Cristalbekertjes gebruikt omdat de J&B bekertjes op zijn. We kunnen er via Guido
hopelijk nog krijgen.

De opruimshift na de filmavond was niet ingevuld. Er is niet veel uitgegeven. De films waren goed gekozen.
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Het zwemmen was begroot op 25 mensen, er waren er uiteindelijk 15. Dit is niet zo erg, dan heeft cultuur
gewoon wat minder uitgegeven. Vooral de tweedejaars waren vertegenwoordigd. Misschien kwamen de
mensen niet zo gemakkelijk af omdat het zo regende.

Pingpongtoernooi: Er was acht man, dit lijkt ons een goed aantal voor een sportactiviteit. Glen heeft het toernooi
gewonnen.

Karaokebar: Er is veel misgegaan. Er was geen beamer gehaald, maar het zou ook gevaarlijk zijn geweest om
zoiets kostbaars in het midden van de bar te zetten. De sleutel was niet gehaald. De security heeft geen
sleutel, dus men heeft uiteindelijk Steven gebeld. Hij is speciaal afgekomen, maar was zeer slechtgezind.
De karaoke is uiteindelijk in orde gebracht door Stevel, Pieter en Peter. Het was op voorhand wel bekeken,
maar er liep op het moment zelf nog veel mis. Je kon de mensen die zongen niet horen. De micro’s konden
niet luider staan, want er zat een tijdsverschil op. Karaoke is misschien niet zo’n goed thema voor een bar.
Het was niet zo druk.

Komende activiteiten

Cantusklas: Er zijn ongeveer 20 inschrijvingen. Hier zitten ook een aantal niet-winaleden tussen. Het maximum
aantal dat mag komen is 30. We vermoeden dat dit aantal nog bereikt zal worden. Het enige dat moet
gebeuren is drank gaan halen en de sleutel van de WAAG gaan halen. We kunnen vragen aan de WAAG of
we de sleutel mogen houden, de dag daarna is het immers LAN-party.

Ropeskipping: Jorien en Lynn zullen de les geven. Er is gevraagd om te mailen naar sport@wina.be, maar dit
hebben nog niet zo veel mensen gedaan. Enkelen hebben al wel gezegd dat ze willen komen.

LAN-party: Tim is verantwoordelijke. Alles komt normaal in orde. Er zullen hamburgers verkocht worden,
eventueel kunnen we ook de balletjes van de Ikea verkopen.

Sint: Geos leent het sintenpak donderdag. Er zijn nu twee momenten om te gaan. Er wordt nog naar de proffen
gemaild dat de Sint langskomt. De Sint moet in de les zeker ook melden dat iedereen hun roddels kan
doorsturen naar sint@wina.be. Er moet nog snoep gekocht worden. Er is nog niemand om Sint en Piet te
spelen, dit moet niet per se iemand van het presidium zijn. Naar de quiz kan de Sint niet komen, want Geos
heeft het sintenpak dan.

Provinciezuip: Pieter V.H. is verantwoordelijke. Er was eerst geen tekstje, op het laatste moment is er toch nog
een geschreven. Redactie kan best ook steeds nakijken of er tekstjes zijn die ontbreken. Eventueel kunnen
ze er dan eentje zelf schrijven.

Quiz: Greet is verantwoordelijke, ze had er veel werk mee. Tom Troch heeft ook nog wel geholpen. Alles zal wel
in orde komen. De prijzen worden nog gekocht. Affiches hangen al op. Verschillende mensen zijn al op zoek
naar een ploegje. Er kan misschien een topic op het forum komen waarin mensen naar een ploegje kunnen
zoeken.

IFB: Sport bekijkt met webteam of er een systeem kan komen om de wedstrijden en de uitslagen online te zetten.
Dit kan het beste ergens onder de kalender staan.

Kerstfeestje: Alma laat niets van zich horen voor de prijzen. We willen wel liefst al volgende week beginnen met
de kaartenverkoop.

Varia

• Wouter vroeg foto’s te selecteren voor het aperitiefconcert. We vragen het aan iemand van fototeam.

• Alle groepjes voor het festival zijn gecontacteerd. Er komt nog een tekstje voor elk groepje op de site.
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• Op de volgende PV wordt aangekondigd dat we op de laatste PV kiescomité gaan verkiezen.

• De winagenda’s kosten e60 per week voor een gewone winagenda. Vorig jaar was dit e360 voor het hele
jaar. We hebben nu wel e60 subsidie misgelopen. Vroeger maakte het aantal pagina’s niet zo veel verschil.
Vooral de nietjes waren toen heel duur. We weten niet wat het nu precies zo duur maakt. Momenteel ziet
het er dus slecht uit voor de begroting van redactie. We hebben nu verschillende opties, we kunnen de
nietjes weglaten of het lettertype kleiner maken of er gewoon minder er in zetten.

• Er wordt nog gezocht achter een wisselstuk voor de perculator.

• Er is nog geen nieuw bordje voor boven de Winagang. Hier wordt nog aan gewerkt, maar het is niet dringend

• De banner moet nog in orde komen.

• Grafisch mag al beginnen aan de kalender voor volgend semester.

• Er wordt wat met de bars gewisseld voor de BBQ van Scientica.

• De toffe proffen krijgen nog een cadeautje van de Sint.

• Het gesprek met Alma is niet doorgegaan.

• Er zijn twee mogelijkheden bij het Rode Kruis voor een EHBO cursus. Ofwel volg je die gewoon bij hen,
ofwel komen ze een dag een les geven. Dit kost dan wel e75 en we moeten minstens tien mensen hebben
die de cursus willen volgen. Dit laatste is LOKO waarschijnlijk ook van plan, dus dit wachten we nog wat
af.

• Iedereen moet zich op de preseskwartiertjes zetten!

Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

• Komende activiteiten - B

• Winagenda - C

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 12.34u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op donderdag 3 december om 13.00u in Winagang.
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